



## Referat for bestyrelsesmøde d. 06.05.2024

Til stede: Peter Sandgaard, Erik Nielsen, Tonni Tølbøll Lund Aagesen, Jette Juhl Christensen, Morten Kristensen, Karsten Bank Petersen

Fraværende: Morten Agerbæk, René Kvistgaard

Referent: Morten Kristensen

### 1. Godkendelse af referat fra sidste møde dato

- a. Blev godkendt

### 2. Andre emner til agendaen?

- a. Vi rykker Økonomi op.

### 3. Formand – Peter

- a. Status

- i. Sailing Aarhus har tilbudt at komme og orientere på et åbent møde om hvad Sailing Aarhus er i dag. - Det blev vedtaget at bestyrelsen selv skal have et større temabehandling af vores holdning til Sailing Aarhus før vi vil sige ja tak.
- ii. Der skal oprettes en webside til Sponsorere, hvor nuværende og tidligere sponsorer nævnes - tydeligt med hvornår de har sponsoreret.

### 4. Briefing fra tværgående udvalg

- a. Medlemsadministration – Tonni - Det blev vedtaget at vi opretter Klubmodul. Peter Sandgaard tager kontakt til Klubmodul firmaet og vi vil klargøre således optimisterne som går videre efter Super C-program skal komme ind gennem det nye Klubmodul.
- b. J70 – Tonni - Der er møde i arbejdsgruppen 7. maj. - De arbejder videre med selve set-uppet. Der er indhentet forsikringstilbud.
- c. Fjernvarme - Erik og Peter – Peter vil søge støtte til anlægsudgiften hos forskellige fonde.
- d. Sponsor – Morten K - Fondsdelen af Sponsorudvalget har aftalt et møde 13. Maj.
- e. Regatta – Karsten – Tilbuddet om at afholde J70 Liga stævne i september 2024 er accepteret. - Jens Bønnelycke har meldt sig som stævneleder.
- f. Teknik (hvis noget) - Larsen 28 motoren kører på land... men skal afprøves i vand før det er sikkert at den er i orden.

### 5. Optimist/Ungdom – Morten A



- a. Status – Intet.

## **6. Storjoller – Tonni**

- a. Status - 10 Sejler hver tirsdag og torsdag
- b. Ansvarsforsikring haves på fem Ilca joller – Blå kort tilgængelige på Pantaenius' portal. - Profil og password findes på RushFiles.
- c. Der bliver oprettet Dagsleje for sejljoller.
- d. Der behov for to nyere brugte sejl - Budgettet indenfor Storjoller holder ikke. - Så det blev vedtaget at tage 5000 kr. Fra Fastholdelses budgettet og tildele til dette formål.

----- Pause-----

## **7. Sejlerskolen – René**

- a. Status - Intet

## **8. Kapsejlad - Karsten**

- a. Status – Der blev afholdt kursus: Begynderkursus for kapsejlere. - God feedback
- b. Der er 49 tilmeldte til Båkebanen og Easy Sejlads.

## **9. Næstformand / Turudvalg – Jette**

- a. Pinsetur – Tom og Kirsten arrangerer. Klubben er vært ved en moleøl og morgenmad og der er rabat på havnepengene.
- b. Grillaften fredag 7. juni - Invitation er sendt ud til alle sejlklubmedlemmer. Havnemesteren har sat ja til, at der er mulighed for at gøre plads i det sydlige havnebassin så de forhåbentligt mange deltagere kan ligge samlet, hvis vejret er godt.

## **10. Husudvalg – Erik**

- a. Køkken, Klub og Jollehus status - Klubhus udleje regler revidering er undervejs. Nøglekode er installeret i Jollehuset.

## **11. Økonomi – Morten K**

- a. Status
  - i. Resultatopgørelsen for april blev gennemgået.
  - ii. Prøveperioden med udvidelse af samarbejdet med Lone blev diskuteret. - Der er aftalt møde med fem ledere.

## **12. Nyhedsbrev – Jette - Næste deadline 27. Maj**

## **13. Eventuelt – 5 min**



- a. Kaløvig jubilæum: Der tjekkes om vi Kaløvig har en Kompasrose. -  
Og hvis ikke så købes en sådan som gave.

#### **14. Næste møde**

6. juni 19:00

#### **15. Hovedtema til næste møde:**

- a. Sailing Aarhus